
1/15

Stručna služba Skupštine
Segreteria dell'Assemblea

KLASA/CLASSE: 024-01/24-07/32
URBROJ/N:PROT: 2163-01/17-24-2
Pazin, 05. srpnja 2024.

ZAPISNIK

sa 17. sjednice Odbora za društvene djelatnosti Skupštine Istarske županije održane dana 05. 
srpnja 2024. godine s početkom u 09,00 sati putem online – video konferencije.

Sjednici prisustvuju: predsjednik Davor Komar, Tatjana Tomaić, Zdenko Pliško, Đina Šverko, 
Marianna Jelicich Buić i Bruno Stermotić.  

Osim članova Odbora prisutni su: Patricia Percan, pročelnica Upravnog odjela za 
obrazovanje, sport i tehničku kulturu, Gordana Antić, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo 
i socijalnu skrb, Vladimir Torbica, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost, Melita 
Ferenčić, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine Istarske županije, Daglas Koraca, 
dekan Istarskog veleučilišta, Doris Ivanković, ravnateljica Doma za starije osobe Alfredo 
Štiglić Pula, Sanja Dobrić Bedrina, ravnateljica Doma za starije osobe Raša, Morena 
Stanivuković, ravnateljica Doma za starije osobe Novigrad, Kristina Laginja, ravnateljica Doma 
za starije osobe Domenico Pergolis Rovinj, Aleksandra Vinkerlić, ravnateljica IKA-e, Gracijano 
Kešac, ravnatelj Povijesnog i pomorskog muzeja Istre, Ivona Orlić, ravnateljica Etnografskog 
muzeja Istre i Ketrin Miličević Mijošek, ravnateljica Muzeja suvremene umjetnosti Istre. 

Utvrđuje se da se je član Odbora za društvene djelatnosti, Ivan Iskra unaprijed ispričao da radi 
poslovnih obaveza neće moći prisustvovati današnjoj sjednici.

Sjednicu otvara predsjednik Odbora za društvene djelatnosti Davor Komar, svih pozdravlja, 
konstatira kvorum i predlaže slijedeći dnevni red:

DNEVNI RED

1. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana 
za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu

2. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju I. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 
sredstava decentraliziranih funkcija u 2024. godini između zdravstvenih ustanova nad 
kojima Istarska županija ima osnivačka prava

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Odluke o nabavi trinaest sanitetskih vozila i Odluke 
o nabavi tri medicinska automobila za potrebe Nastavnog zavoda za hitnu medicinu 
Istarske županije - Istituto formativo per la medicina d'urgenza della Regione Istriana
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4. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu 
Istarske županije za 2023. godinu

5. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 
školskom sportu Istarske županije za 2023. godinu

6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 
tehničkoj kulturi Istarske županije za 2023. godini

7. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe Alfredo Štiglić Pula – Casa per anziani Alfredo Štiglić Pola za 2023. 
godinu

8. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj – Casa per anziani „Domenico Pergolis“ 
Rovigno za 2023. godinu

9. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe Doma za starije osobe Novigrad – Casa per anziani Cittanova za 2023. 
godinu

10. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe Raša za 2023. godinu

11. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o promjeni 
djelatnosti Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate

12. Prijedlog Odluke o promjeni sjedišta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di 
scienze applicate

13. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o prijedlogu 
Statuta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate

14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju prijedloga 
Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, Novigrad

15. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o usvajanju prijedloga 
Statuta Srednje škole Zvane Črnje Rovinj

16. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Strukovne škole Pula

17. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote

18. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu IKA-e - Istarske kulturne agencije - 
Agenzia culturale Istriana za 2023. godinu

19. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre-Museo 
etnografico dell'Istria

20. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre - 
Museo d'arte contemporanea dell'Istria za 2023. godine

21. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog i pomorskog muzeja Istre -
Museo storico e navale dell'Istria za 2023. godine

22. Razno

Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.

Predsjednik Odbora za društvene djelatnosti Davor Komar moli izvjestitelje da se prilikom 
podnošenja izvješća ograniče na maksimalno tri minute obzirom da su na dnevnom redu 22 
točke, a da neki članovi odbora imaju daljnje obaveze.

Ad.-1
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 

Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu

Pročelnica Gordana Antić pozdravlja svih i ističe da je Operativni plan aktivnosti, odnosno 
Plan za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu proveden u 
potpunosti te navodi da su krenule pripreme za novi trogodišnji plan sa novim prioritetima. Što 
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se tiče Plana za 2023. godinu, pročelnica ističe da je od ukupno 63 prijavljena projekta, 51 
projekt zadovoljavao kriterije, da je bilo prijavljeno 17 zdravstvenih i 34 socijalna projekta u što 
je utrošeno ukupno 110.268,00 EUR. Pročelnica nadalje navodi da se, osim općeg dijela, Plan 
odnosi na zdravstvenu zaštitu i to standardno za mrtvozorstva za čiju provedbu je zadužena 
Istarska županija i obdukcije, za osiguranje sredstava za vrijeme turističke sezone za OHBP i 
turističke ambulante Istarskih domova zdravlja, za transplantaciju, za monitoring kojega je 
dužan provoditi Nastavni zavod za javno zdravstvo, od kakvoće vode, mora, komaraca itd., 
za što je utrošeno 130.000,00 EUR što je nešto više nego što je bilo planirano. Pročelnica 
navodi da je socijalni plan također izvršen u potpunosti te ističe da se u ovom slučaju, osim 
decentraliziranih sredstava, radi o sredstvima Istarske županije za 4 doma za starije i 
nemoćne osobe kojima je osnivač Istarska županija gdje je uslijed povećanja plaća i 
materijalnih rashoda za radnike trebalo rebalansima osigurati i sredstva za dodatnu 
zdravstvenu zaštitu koja se provodi u županijskih i gradskim domovima. U tu svrhu osigurano 
je nešto manje od 1.000.000,00 EUR. Što se tiče osiguravanja nadstandarda, u hitnoj službi i 
Nastavnom zavodu za hitnu medicinu je prošle godine prikupljeno 1.382.000,00 EUR, pola od 
toga od strane JLS, a pola od strane turističke zajednice. Pročelnica ističe da će ove godine 
biti prisutan drugačiji model sufinanciranja, da je za prekogranično liječenje u Izoli utrošeno 
blizu 79.800,00 EUR, a da od ove godine imamo sklopljen međunarodni bilateralni sporazum, 
pa je to preuzeo Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje. Nadalje navodi da su sufinancirani 
i sanitetski prijevozi i to sa 65.000,00 EUR. Što se tiče ostalih sufinanciranja, pročelnica ističe 
da se sufinanciraju i Gradsko društvo crvenog križa Buzet jer da su tamo dva zaposlenika koji 
se ne mogu financirati isključivo iz proračuna Grada Buzeta jer da je taj proračun premali da 
bi u postotku koji je određen Zakonu o crvenom križu mogli sami financirati plaće. Pročelnica 
ističe da su kroz 2023. godinu sve ustanove bile sufinancirane u iznosima koji je bio planiran 
te da je zabilježena samo jedna intervencija i to u bolnici Rovinj krajem godine jer nisu imali 
dostatna sredstva za isplatu plaća, pa je dodatno osigurano još 300.000,00 EUR da bi se 
plaće isplatile i da bi ustanova mogla poslovati. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 
Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-2.
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju I. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 
sredstava decentraliziranih funkcija u 2024. godini između zdravstvenih ustanova 

nad kojima Istarska županija ima osnivačka prava

Pročelnica Gordana Antić navodi da za prvi rebalans traži izmjene za Istarske domove zdravlja 
obzirom da je došlo do izmjena u planiraju radi dodatnih hitnih potreba za sanacijom krova u 
ispostavi Poreč, do potrebe za nabavu medicinsko laboratorijske opreme, potrebe za 
nabavkom laboratorijskih i stomatoloških stolica, do potrebe za nabavkom ultrazvučne terapije 
i drugih sredstva za rad. Pročelnica također napominje da bolnica Rovinj ima potrebu za 
sanacijom krova u restoranu u kojemu jedu pacijenti koji su oni tamo na rehabilitaciji što bi 
trebalo biti gotovo do kraja godine. Nastavno na navedeno ističe da su sredstva koja su bila 
predviđena za uređenje sanitarnog čvora na odjelima biti prenamijenjena u taj dio, a da će 
sredstva za rekonstrukciju i uređenje odjela vjerojatno biti stavljena u plan za sljedeću godinu. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

 ZAKLJUČAK
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Podržava se prijedlog Zaključka o utvrđivanju I. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 
sredstava decentraliziranih funkcija u 2024. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 
Istarska županija ima osnivačka prava, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje.

Ad.-3.
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Odluke o nabavi trinaest sanitetskih vozila i Odluke
o nabavi tri medicinska automobila za potrebe Nastavnog zavoda za hitnu medicinu
Istarske županije - Istituto formativo per la medicina d'urgenza della Regione Istriana

Gordana Antić se na početku zahvaljuje Brunu Stermotiću koji je podržao potrebu za hitnom 
obnovom vozila sanitetskog prijevoza. Ističe da Nastavni zavod za hitnu medicinu ima 46 
vozila od koji su 6 po standardima, odnosno sukladno pravilniku jedini funkcionalni za voziti, 
a da ostala vozila ne bi smjela biti u upotrebi. Pročelnica navodi da se takva vozila intenzivno 
obnavljaju. Navodi da je ove godine stiglo ukupno 18 vozila, da su u najavi još 3 vozila te ističe 
da se sva vozila nabavljaju iz decentraliziranih sredstava koja se već godinama usmjeravaju 
u nabavku voznog parka. Pročelnica navodi da će u budućnosti postojati potreba za još 4 
vozila saniteta i vozila hitne. Osim decentraliziranih sredstava, tu  su sredstva Istarske 
županije i sredstva iz turističke pristojbe kojima se od ove godine financiraju dodatni timovi i 
dodatna oprema. Skoro sve istarske općine su potpisale ugovore za osiguranje sredstava, 
osim 4 općine koje pružaju otpor.  Pročelnica ističe da je javna nabava prošla, da bi prva 4 
vozila trebala stići krajem 7. mjeseca što će osigurati bolju kvalitetu rada i sigurnost kako za 
pacijente tako i za osoblje. 

Davor Komar zahvaljuje pročelnici i otvara raspravu pod točkom 3. Postavlja pitanje koje su 
tri općine koje se odupiru potpisivanju ugovora? 

Pročelnica Gordana Antić navodi da se radi o općinama Vrsar, Tar-Vabriga, Fažana i Višnjan 
koje ne žele potpisati niti zajednički sporazum. Navodi i da se kod općina Vrsar, Tar-Vabriga 
i Fažana radi o velikim iznosima, obzirom da su to općine koje ostvaruju veliki broj noćenja i 
shodno tome bi trebale uplaćivati značajno više sredstava nego do sada. Pročelnica navodi i 
da su poslane požurnice za uplatu. 

Bruno Stermotić navodi da mu je drago što se je prihvatio njegov prijedlog za nabavu većeg 
broja vozila obzirom da je to to važno za sve ljude u Istarskoj županiji i zahvaljuje na nabavci 
dodatnih vozila. 

Zdenko Pliško postavlja pitanje o kakvim se točno vozilima za Nastavni zavod radi. 

Pročelnica Gordana Antić objašnjava da Hitna medicinska služba koristi medicinska vozila ili 
ambulantna vozila. Radi se o vozilima koja jedina u Hrvatskoj imaju zadane medicinske 
standarde, a to su „crush“ testovi koji osiguravaju maksimalnu sigurnost u prometu kada se 
desi prometna nesreća. Pročelnica ističe da su se već desile dvije veće prometne nesreće te 
da u njima nitko nije ozlijeđen, a da su bili u starim vozilima bilo bi značajno ozljeda obzirom 
da oprema koja se nalazi u starim vozilima, a koja teži 9, 10 kila, udara i leti po vozilu, a da je 
u novim vozilima sva ta oprema integrirana, odnosno ugrađena. 

Odbor za društvene djelatnosti, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Zaključka o prihvaćanju Odluke o nabavi trinaest sanitetskih vozila i 
Odluke o nabavi tri medicinska automobila za potrebe Nastavnog zavoda za hitnu medicinu 
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Istarske županije - Istituto formativo per la medicina d'urgenza della Regione Istriana, te se 
upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-4.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu 

Istarske županije za 2023. godinu

Patricia Percan navodi da je za sportsku zajednicu u proračunu za 2023. godinu osigurano 
gotovo 400.000,00 EUR, gotovo 100.000,00 EUR za Fond za sport, a da je izmjenama i 
dopunama proračuna, iznos za sportsku zajednicu porastao na 458.000,00 EUR, a iznos za 
Fond za sport na malo više od 114.000,00 EUR. Na temelju dostavljenog izvješća i izvršene 
kontrole utvrđeno je da su ta sredstva potrošena namjenski kao što je bilo i planirano. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 
sportu Istarske županije za 2023. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje.

Ad.-5.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u

školskom sportu Istarske županije za 2023. godinu

Pročelnica Patricia Percan ističe da Istarska županija iz godine u godinu ima sve veći obuhvat 
djece koja se bave školskim sportom te da je 2023. godina bila jedna od najuspješnijih godina 
i da se to proračunom nastoji pratiti. Nadalje navodi da je u proračunu za 2023. godinu 
osigurano nešto više od 99.000,00 EUR, a da je izmjenama i dopunama proračuna taj iznos 
još malo povećan i to na malo manje od 120.000,00 EUR. Na sličan način kao i kod sportske 
zajednice, dostavljano je izvješće o utrošenim sredstvima te je kontrolom utvrđeno da su sva 
sredstva potrošena na odgovarajući način.  

Odbor za društvene djelatnosti, bez  rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u
školskom sportu Istarske županije za 2023. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije 
na razmatranje i usvajanje.

Ad.-6.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u

tehničkoj kulturi Istarske županije za 2023. godinu

Pročelnica Patricia Percan navodi da su za Zajednicu tehničke kulture osigurana sredstva 
samo u proračunu jer nije bilo dodatnih zahtjeva prilikom rebalansa i to u iznosu od 81.890,00 
EUR. Pročelnica ističe da je došlo do određenog povećanja u samom rasporedu sredstava 
koje se odnosi na područje tehničkih znanosti i STEM-a. Navodi da izvješće koje su dostavili 
govori o tome u prilog, pa je isto stoga i prihvaćeno. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi
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ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 
tehničkoj kulturi Istarske županije za 2023. godini, te se upućuje Skupštini Istarske županije 
na razmatranje i usvajanje.

Ad.-7.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe Alfredo Štiglić Pula – Casa per anziani Alfredo Štiglić Pola za 2023. 

godinu

Ravnateljica doma, Doris Ivanković uvodno navodi da je Dom za starije osobe socijalna 
ustanova koja djeluje na tri lokacije. Ono što je značajno od prošle godine je da se Dom od 
kraja rujna nalazi u hospiciju u koji su premješteni korisnici odjela za demenciju te se je krenulo 
u adaptaciju i rekonstrukciju zgrade u Mažuranićevoj 10 što će dovesti do povećanja 
smještajnih kapaciteta za 22 nova mjesta. Planirani kraj radova je kroz jedno 15 do 20 dana, 
a u pripremi je i dokumentacija za tehnički pregled, pa je preseljenje korisnika planirano za 
početak kolovoza. Ravnateljica navodi da su tijekom godina imali velikih problema sa 
nedostatkom radnika, da je najviše nedostajalo medicinskih sestara, tehničara, njegovatelja, 
a u jednom trenutku i radnika u kuhinji. Ističe da je to jako veliki problem bez obzira na mjere 
koje je uvela Istarska županija – bonuse dobrodošlice, subvencije za stanovanja itd. Ističe da 
se jako teško pronalazi kadar i da je sve teže raditi. Nadalje navodi da su se usluge korisnicima 
pružale redovno, osim u Krležinoj 33 gdje je smještajni kapacitet smanjen i obustavljen prijem 
korisnika prošle godine na proljeće u dogovoru s osnivačem iz razloga što će kroz nekih 
mjesec dana započeti radovi, odnosno rušenje dijela nebodera i nadogradnja novog dijela na 
7 katova. Nastavno na navedeno navodi da će ova godina, kao i prošla biti jako izazovna. 
Ravnateljica ističe da su na 31.12.2023.g. imali 2.800 zahtjeva za smještaj, a da su tijekom 
2023. godine zaprimili ukupno 304 zahtjeva za smještaj, što je 30 zahtjeva više nego 2022.g. 
Što se tiče financija, prihodi od poslovanja ostvareni su u iznosu od 2.700.212,41 EUR, a 
rashodi u iznosu od 2.615.945,80 EUR. 

Davor Komar zahvaljuje pročelnici i otvara raspravu pod točkom 7.

Bruno Stermotić navodi da mu je drago da su u tijeku radovi, ali da se time neće riješiti 
problemi koji ima Istarska županija, a posebno Pula. Ističe da Pula ima 16.000 umirovljenika, 
a male smještajne kapacitete. Predlaže da Grad i Županija zajedno razmisle o izgradnji doma 
u Puli. Navodi da Vlada RH potpomaže izgradnju 6 do 8 domova godišnje i predlaže da u to 
uđe i Pula jer da ćemo u protivnom sve više zaostajati.

Doris Ivanković ističe da će se adaptacijom i rekonstrukcijom zgrade odjela za demencije 
dobiti 22 nova mjesta, a da u Krležinoj krajem kolovoza započinju radovi i da će se i tu otvoriti 
novi kapaciteti, međutim, slaže se da to i dalje neće biti dostatno. Ravnateljica ističe i da Pula 
ima jako razvijene usluge pomoći izvan institucije, pa da se na taj način uspijevaju zadovoljiti 
potrebe dijela starijih osoba i spriječiti prerani ulazak u instituciju. 

Davor Komar u nastavku rasprave postavlja pitanje koliko je realna brojka od 2.800 ljudi na 
listi čekanja za smještaj i da li postoji podatak o tome koliko ljudi bi stvarno došlo u dom da 
ima mjesta. Nastavno postavlja pitanje doktorici Antić koliko ljudi je ukupno smješteno u 
domove za starije i nemoćne na području Istarske županije. 

Gordana Antić ističe da može dati samo grubu procjenu da je u domove za starije i nemoćne 
osobe na području Istarske županije trenutno smješteno oko 2.000 ljudi – 500 u županijskim 
domovima i 1.500 u ostalim domovima. Ističe da je nedavno, zajedno s ravnateljicama domova 
bila na tečaju umjetne inteligencije te da je u planu jedan projekt financiran od Europske unije 
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kroz koji bi se informatički i uz pomoć umjetne inteligencije posložile liste čekanja obzirom da 
još uvijek ne postoji informatičko rješenje da se iz svih domova preklope liste i da se vidi tko 
su stvarni ljudi koji čekaju. Ljudi se upišu čim navrše 65 godina, a ne žele još ići u dom. 
Pročelnica navodi da ljudi žele ići u dom kad padnu, kada dožive moždani udar ili neku težu 
bolest. Nadalje navodi da postoje 4 kategorije ljudi koje se smještaju u dom. Prva kategorija 
su pokretni, odnosno oni koji ne žele još u dom, a upisuju se i to je uglavnom najveći broj ljudi 
koji je na listi. Druga kategorija su oni koji trebaju manju pomoć i ti uglavnom ne žele u dom, 
nego im je dostatna pomoć u kući i prema mišljenju pročelnice, za tu kategoriju je najbolje 
organizirati dnevne boravke. Treća kategorija su oni koji trebaju kompletnu njegu i četvrta 
kategorija su dementni odnosno Alzheimer. Nemamo usklađene liste ni na nivou Hrvatske jer 
se jedna osoba može upisati u cijeloj Hrvatskoj u sve domove na liste čekanja. Pročelnica 
ističe da prividno imamo velik broj ljudi na listi čekanja, a da je upitno koliko je to realno ljudi. 

Odbor za društvene djelatnosti, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 
za starije osobe Alfredo Štiglić Pula – Casa per anziani Alfredo Štiglić Pola za 2023. godinu, 
te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-8.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj – Casa per anziani „Domenico Pergolis“ 

Rovigno za 2023. godinu

Ravnateljica Kristina Laginja pozdravlja svih i navodi da se dom kontinuirano trudi i radi na 
razvoju i unaprjeđenju rada ustanove unatoč problemu sa deficitarnim kadrom i nedostatkom 
osoblja radi čega se ne može pružiti usluga kakva je nekada bila. U domu trenutno nedostaje 
5 njegovateljica i 5 medicinskih sestara, međutim ističe da su ljudi na raspolaganja unatoč 
brojim prekovremenim satima i neiskorištenim godišnjim odmorima te da je usluga ipak, 
unatoč poteškoćama, na nivou. Što se tiče financija, ističe da su imali određenih problema s 
plaćama, ali da su to uspjeli savladali. Ravnateljica ističe da je prioritet zaposliti nove radnike 
i u skladu s time pokušati još razvijati dodatne usluge i dom kao instituciju. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez  rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 
za starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj – Casa per anziani „Domenico Pergolis“ Rovigno 
za 2023. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-9.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 
starije osobe Doma za starije osobe Novigrad – Casa per anziani Cittanova za 2023. 

godinu

Ravnateljica Morena Stanivuković navodi da Dom u Novigradu pruža uslugu smještaja i 
dostave obroka na kućnu adresu korisnika. Ravnateljica ističe da su se tijekom 2023. godine 
susretali sa svim izazovima koje su kolegice iz Pule i Rovinja prethodno spomenule, a to je 
nedostatak kadra i česte fluktuacije kadrova, zatim porast poslovanja na svim razinama, a 
primjećuju se i povećani troškovi za održavanje opreme, redovna servisiranja itd. Ravnateljica 
se, nadalje, referira i na listu čekanja, ističe da je unazad dvije i pol do tri godine, zajedno s 
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kolegicom, napravila reviziju liste čekanja kroz koju je utvrđena problematika upisa korisnika 
u više domova. Ravnateljica navodi da su kroz reviziju zvali svih s liste čekanja i pritom 
eliminirali preko 50 osoba obzirom da su osobe ili preminule ili smještene u neku od ustanova 
o čemu dom nije imao saznanja bez obzira na činjenicu da osobe prijavljene u dom imaju 
obvezu javljanja barem jednom godišnje kako bi dom znao da li su još uvijek zainteresirani za 
smještaj. Trenutno na listi čekanja Dom u Novigradu ima 464 korisnika, ali ravnateljici je teško 
procijeniti koliki je realan broj. Ravnateljica ističe da je Dom imao 65 zaposlenih djelatnika na 
31. 12. 2023. godine, te da konstantno imaju puni kapacitet, a da je to 173 korisnika. Što se 
tiče financija, ravnateljica navodi da je Dom u 2023. godini ostvario prihode od poslovanja u 
iznosu od 1.818.442,39 EUR i rashode poslovanja u iznosu 1.818.075,81 EUR, odnosno 
razliku od 366,00 EUR viška kojim je pokriven manjak prethodne godine i Dom je godinu u 
konačnici završio sa manjkom od 2.401,61 EUR.

Davor Komar zahvaljuje ravnateljici i otvara raspravu pod točkom 9. Postavlja pitanje vezano 
za obavezu prijavljenih osoba da se jednom godišnje jave domovima s informacijom da li su i 
dalje zainteresirani za smještaj, odnosno da li se ti ljudi stvarno jave, što ako se ne jave, da li 
se brišu sa lista te da li ih se o tome obavještava i da li se to provodi u praksi. 

Ravnateljica navodi da se svima koji se prijave za smještaj u dom kaže da su se dužni javiti 
barem jednom godišnje te da im to piše u obrascima koje je potrebno podnijeti prilikom predaje 
zahtjeva za smještaj, ali da to ljudi u praksi ne rade jer zaborave, a pogotovo ljudi koji se 
smjeste negdje drugdje. Obzirom da dom o tome nema informaciju, takvi ljudi i dalje ostaju na 
listi. 

Davor Komar nastavno postavlja potpitanje zašto ti ljudi stoje na listi ako se nisu javili jer da 
smatra da će se oni koji su stvarno ozbiljni javiti i više puta godišnje i zašto se osobe koje se 
nisu javile niti jednom tijekom godine ne brišu sa liste. 

Ravnateljica objašnjava da Dom zove prijavljene osobe po redoslijedu sa liste čekanja, 
odnosno kada osoba dođe na red, dom ju pozove. Ističe da se javljaju osobe iz cijele Hrvatske 
te da dom ne može znati da li je osoba već negdje smještena dok ta osoba ne dođe na red i 
dok ju dom ne zove da ju o tome obavijesti. 

Davor Komar nastavno postavlja pitanje da, ako se osoba koja se je prijavila za smještaj ima 
obvezu javiti jednom u godinu dana, a nije se javila, zašto se ta osoba ne briše. 

Ravnateljica ističe da oni ne brišu osobe sa liste čekanja dok nemaju informaciju da je ta 
osoba već negdje smještena ili da je preminula.

Davor Komar ističe kako smatra da bi se brisanjem osoba koje se ne jave u danom roku od 
godine dana ipak napravilo malo više reda na listama čekanja i da bi se brojka smanjila. Ističe 
da će se oni koji su ozbiljni sigurno javiti. 

U raspravu se uključuje Zdenko Pliško koji navodi da ima saznanja da se na liste za smještaj 
u domovima javljaju osobe koje imaju svega nekoliko godina ili mjeseci boravka na području 
Istarske županije te smatra da bi te rokove trebalo na neki način uvjetovati. Ima saznanja da 
djeca dovedu roditelje iz drugih područja na područje Istarske županije i upišu ih za smještaj 
u domu odmah kad prijave boravište. Sugerira da bi i to trebalo na neki način regulirati. 

Tatjana Tomaić koja nastavno na navode i sugestije Zdenka Pliška ističe da ne zna kakav je 
zakon, ali da bi ga trebalo dobro proučiti prije nego se poduzmu bilo kakvi koraci te da treba 
biti oprezan sa situacijama u kojima netko želi otići u dom u neki drugi kraj Hrvatske, odnosno 
da treba biti oprezan sa prihvaćanjem ili odbijanjem takvih zahtjeva.    
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Gordana Antić ističe da je zakon trenutno takav da se osoba, hrvatski državljanin, može javiti 
u bilo koji dom u Republici Hrvatskoj, s time da se subvencije koje daju naši gradovi i općine, 
odnosno županija, daju za one koji najmanje 5 godina imaju prijavljeno prebivalište, odnosno 
boravište na području Istarske županije. Koliko je pročelnici poznato, trenutno se više građana 
Istarske županije smješta u drugim županijama u domovima u kojima ima mjesta, nego što 
kod nas dolaze korisnici iz drugih županija. Pročelnica navodi da se osoba nema obvezu javiti 
drugim domovima kada dobije mjesto u domu i zato ta osoba i dalje ostaje na listi. U obrascima 
prilikom prijave smještaja u dom stoji da se osoba mora javiti barem jednom godišnje, ali to je 
nije obveza osobe. 

Davor Komar ističe da su brojke jako velike i da se o njima priča i piše. Smatra da postoji način 
da se brojka smanji i to tako da se ljudi jednom godišnje jave, jer ako nekome stvarno treba 
dom, taj će se javiti. Smatra da bi se na taj način došlo do realnije brojke ljudi na listi čekanja. 
Smatra da je to stvarno dobar prijedlog i da bi ga trebalo razmotriti.

Odbor za društvene djelatnosti, nakon rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 
za starije osobe Doma za starije osobe Novigrad – Casa per anziani Cittanova za 2023. 
godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-10.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 

starije osobe Raša za 2023. godinu

Ravnateljica Sanja Dobrić Bedrina pozdravlja svih i navodi da je glavna djelatnost doma 
smještaj, a da dom nudi još i uslugu pomoći u kući u vidu dostave toplog obroka, kao i uslugu 
dnevnog boravka. U zadnje vrijeme se primjećuje da su potrebe za smještajem sve veće, a 
da se značajno povećavaju i potrebe pomoći u kući, odnosno dostave toplog obroka. Ističe da 
je se interes za dnevni boravak počeo drastično smanjivati te da se je ta usluga u 2024. godini 
svela na svega jednog korisnika, pa je ta usluga trenutno stavljena u mirovanje i ne koristi se. 
Vezano za strukturu korisnika koji su u domu, ravnateljica navodi da je i dalje prisutan trend 
da je najveći broj korisnika u trećem stupnju, odnosno nepokretni korisnici kojima je potrebna 
potpuna njega i zdravstvena pomoć. Vezano za probleme s kojima se dom suočava, 
ravnateljica ističe kao problem broj jedan radnu snagu, odnosno deficit radne snage. U Domu 
za starije Raša su kao deficitarni kadar detektirane medicinske sestre tehničari, njegovateljice 
i kuhinjsko osoblje uz napomenu da u ovom trenutku najviše nedostaje medicinskog kadra. 
Ravnateljica ističe da dom prate i financijski problemi, ali da zahvaljuje osnivaču i Istarskoj 
županiji na financijskoj potpori, posebno potpori za isplatu plaća zaposlenicima. Ravnateljica 
navodi da bez subvencije osnivača, poslovanje doma s postojećim cijenama na tržištu ne bi 
bilo moguće. Vezano za ulaganja, ravnateljica navodi da je u prethodnoj godini započela 
ugradnja vanjskog lifta koja je u ovom trenutku praktički gotova, odnosno da je lift ugrađen i u 
funkciji od ožujka 2024. godine što je domu značajno olakšalo poslovanje. Ravnateljica 
također ističe da su započeli s procesom smanjenja kapaciteta. Naime, prostor u kojemu se 
pruža usluga smještaja je dostatan za manji broj korisnika u odnosu na koji ih dom ima, a s 
obzirom da dom mora proći postupak novog licenciranja kroz godinu dana, krenuli su u 
smanjenje broja korisnika kako bi se uklopili u zakonske norme. Ravnateljica navodi da dom 
ima trenutno 54 korisnika, ali da bi realan kapacitet bio čak i 40 korisnika. Ravnateljica ističe i 
da nisu skroz stopirali prijem korisnika, nego da su si zadali proces smanjenja kapaciteta kroz 
godinu, godinu i pol, ali da, ukoliko se desi nekakva hitna potreba za smještajem, dom može 
primiti još korisnika. Nastavno na smanjenje kapaciteta, dom je radio kroz prošlu godinu i 
studiju isplativosti ulaganja. Naime, preko puta doma u Raši je jedan objekt koji je na prodaju 
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i koji bi strukturno bio idealan za smještaj, odnosno za prenamjenu u dom za starije osobe, pa 
bi se možda išlo u tom smjeru. Vezano za financije, ravnateljica obavještava da je 2023. 
godinu dom završio u plusu, ali da su imali preneseni manjak iz prethodnih godina koji su od 
toga pokrili.

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

 ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 
za starije osobe Raša za 2023. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje.

Ad.-11.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o promjeni

djelatnosti Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate

Davor Komar daje riječ pročelnici Patriciji Percan koja navodi da je Istarsko veleučilište 
donijelo odluku o promjeni djelatnosti kako bi se regulirale upisane djelatnosti, a u skladu s 
onim djelatnostima koje veleučilište stvarno obavlja. Konkretno to znači da se predlaže 
brisanje djelatnosti koje su zastarjele, odnosno koje se na Veleučilištu više ne izvode, a da se 
upišu nove djelatnosti koje se obavljaju i koje se planiraju obavljati u nadolazećem razdoblju. 
Tu se prvenstveno misli na djelatnosti visokog obrazovanja, dakle ustrojavanje i izvođenje 
stručnih studija, stručnih prijediplomskih studija i stručnih diplomskih studija, zatim znanstvena 
djelatnost u dijelu eksperimentalnog i teorijskog rada, upravljanje vlastitim nekretninama, 
investicijama, opremom, odredbe koje se tiču najma poslovnog prostora, obavljanje 
visokostručnog i znanstvenog istraživačkog rada, pružanje usluga akreditiranih tehničkih 
analiza i kontrola kvalitete materijala i izrada elaborata. Intencija je da se unese sve ono čime 
se veleučilište bavi ili se u nekog doglednom vremenu planira baviti. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o promjeni
djelatnosti Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-12.
Prijedlog Odluke o promjeni sjedišta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di 

scienze applicate

Pročelnica Patricia Percan navodi da se radi o tome da je Veleučilište trenutno na adresi Riva 
8 u zgradi koju imaju u najmu, a da je u međuvremenu Veleučilište dobilo prostor u svom 
vlasništvu na adresi Preradovićeva ulica 9D, pa je stoga taj dio potrebno regulirati.  

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o promjeni sjedišta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di 
scienze applicate, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.
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Ad.-13.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o prijedlogu 

Statuta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate

Pročelnica Patricia Percan navodi da su prethodne dvije točke osnova za reguliranje statuta, 
odnosno prijedlog novog statuta. Naime, nakon analize djelatnosti veleučilišta, predloženo je 
da se napravi potpuno novi statut koji će obuhvatiti sve navedene promjene. Pročelnica 
podsjeća da je novi Zakon o visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti stupio na snagu 
22. listopada 2022.g. i da je Veleučilište poduzelo sve potrebne radnje kako bi svoj statut 
uskladili sa navedenim Zakonom. 

Davor Komar zahvaljuje ravnateljici i otvara raspravu pod točkom 13 i daje riječ Tatjani Tomaić 
koja zahvaljuje pročelnici na izlaganju i ističe da bi bilo dobro da točke izlažu ravnatelji 
ustanova, u konkretnom slučaju ravnatelj Istarskog veleučilišta jer da bi bilo dobro i njih čuti 
obzirom da sudjeluju na sjednici. Navodi da je jasno da pročelnica to sve zna, ali da bi trebalo 
saslušati i ravnatelje po točkama koje se tiču njihovih ustanova. Ističe da se radi o prijedlogu 
za ubuduće. 

Odbor za društvene djelatnosti, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
prijedlogu Statuta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate, te se 
upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-14.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju prijedloga 

Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, Novigrad

Patricia Percan navodi da se radi o tehničkim točkama 14. do točke 17., da se radi o 
prijedlozima izmjena i dopuna statuta te predlaže da se obrazlože zajedno. 

Prijedlog je JEDNOGLASNO prihvaćen. 

Pročelnica Percan navodi da svake godine dođe do nekoliko izmjena i dopuna različitih 
zakona pod kojima djeluju ustanove, da se uglavnom radi o izmjenama i dopunama Zakona o 
osnovnom obrazovanju, srednjoškolskom obrazovanju ili strukovnom obrazovanju, pa se u 
tom smislu usklađuju statuti navedene četiri ustanove.   

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju 
prijedloga Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, Novigrad, te se 
upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-15.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o usvajanju prijedloga 

Statuta Srednje škole Zvane Črnje Rovinj

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi
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ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o usvajanju 
prijedloga Statuta Srednje škole Zvane Črnje Rovinj, te se upućuje Skupštini Istarske županije 
na razmatranje i usvajanje.

Ad.-16.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Strukovne škole Pula

Odbor za društvene djelatnosti, bez  rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Pula, te se upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-17.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote

Odbor za društvene djelatnosti, bez  rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote, te se upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-18.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu IKA-e - Istarske kulturne agencije - 

Agenzia culturale Istriana za 2023. godinu

Ravnateljica Aleksandra Vinkerlić pozdravlja svih i navodi da IKA organizira svoj rad kroz dvije 
jedinice – istarski filmski ured i opći odjel kroz redovnu djelatnost. Nadalje navodi da od prošle 
godine IKA uz ravnateljicu ima još jednu zaposlenu osobu, a da će se uskoro taj broj povećati 
jer je IKA krajem prošle godine na programu prekogranične suradnje Italije i Hrvatske kao 
partnerica u projektu dobila projekt u ukupnoj vrijednosti od 283.962,00 EUR što će IKA-i 
omogućiti rad organizacije, zapošljavanje novih osoba i rad na projektima. U prošloj godini 
IKA je iz proračuna Istarske županije realizirala prihode u iznosu od 94.618,58 EUR, za tekuće 
troškove redovne djelatnosti, a ukupni su rashodi realizirani u iznosu od 95.561,11 EUR. 
Ravnateljica ističe da je program rada IKA-e za 2023. godinu izvršen te da se cjelokupna 
dokumentacija o programskom i financijskom poslovanju IKA-e revno i javno objavljuje i 
dostavlja nadležnim tijelima sukladno uputama i poštujući sve definirane rokove. Ravnateljica 
navodi da je u aktivnostima IKA-e u 2023. godini ukupno sudjelovalo preko 1500 korisnika 
kroz ispitanička istraživanja, kao sudionici u aktivnostima, radionicama, studenti itd. IKA i dalje 
širi svoju mrežu partnera kao i korisnika, a prijavljeni su brojni projekti samostalno i u 
partnerstvu.

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi
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 ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu IKA-e - Istarske kulturne agencije 
- Agenzia culturale Istriana za 2023. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje.

Ad.-19.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre-Museo 

etnografico dell'Istria za 2023. godinu

Ravnateljica Ivona Orlić pozdravlja svih i navodi da Etnografski muzej Istre funkcionira od 
1962. godine na dvije lokacije – u Pazinu i u Pićnu, ima sveukupno 11 djelatnika, 10 zbirki, 
8.579 predmeta, 10.000 i više predmeta u sekundarnoj dokumentaciji i biblioteku s preko 
3.000 knjiga. Kroz 2023. godinu, Etnografski muzej imao je 17.594 posjetitelja. Ravnateljica 
ističe da se Etnografski muzej svake godine truditi napraviti jednu veću izložbu te da je to u 
2023. godini bila izložba o slobodnom vremenu nekada i sada „Ča delamo kad niš ne delamo“ 
koja je bila izuzetno dobro posjećena, a gostuje i u drugim dijelovima Hrvatske. Nadalje navodi 
da organiziraju i dane rukotvorina, projekt za mlade „Kontakt zona“ u suradnji s Udrugom 
Proces, manifestaciju „Martin bez etikete“ koja je posvećena vinu i kantama, mjesec 
pripovijedanja kroz koji Etnografski muzej nastoji sačuvati sve lokalne govore i dr. Ravnateljica 
nadalje navodi da su prošle godine imali veliki broj upita od različitih općina i turističkih 
zajednica za suradnju te da su kao sudjelovali u brojnim manifestacijama u Istri. Također ističe 
da je Etnografski muzej prošle godine ugostio Sveučilište iz Tubingena koji je ponudio njihovu 
izložbu o IDS-u. Zaključno, ravnateljica ističe da je Muzej u plusu od 47.000,00 EUR. 

Davor Komar zahvaljuje ravnateljici i otvara raspravu pod točkom 19 i daje riječ Tatjani Tomaić 
koja moli za pojašnjenje koja je bila tema izložbe Sveučilišta iz Tubingena.

Ivona Orlić odgovara da se je radilo o izložbi o IDS-u. Naime, Etnografski muzej se svake 
godine trudi imati jednu znanstvenu konferenciju, u 2023. godine ta se je konferencija održala 
u suradnji s Institutom iz Tubingena čija je doktorska disertacija bila vezana uz našu stranku 
IDS- i ta je disertacija prezentirana u obliku izložbe u prostorima Etnografskog muzeja, a 
gostovala je i u Novigradu.   

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre-Museo 
etnografico dell'Istria, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-20
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre - 

Museo d'arte contemporanea dell'Istria za 2023. godinu

Ravnateljica Ketrin Miličević Mijošek pozdravlja svih i navodi da je Muzej suvremene 
umjetnosti Istre u protekloj godini realizirao sve ključne programske i projektne aktivnosti za 
koje je ostvario i financijske podrške. Jedan od ključnih projekata je adaptacija zgrade koja se 
u kontinuitetu provodi od 2015. godine. Ono što je uspješno privedeno kraju je zamjena 
derutne stolarije, odnosno zatvaranje vanjskog pojasa zgrade što će omogućiti daljnju 
stabilizaciju uvjeta, poslovanja i provođenja programa i aktivnosti. Godišnji izložbeni program 
je centralna programska djelatnost ustanove, a u prethodnoj godini istaknula se je izložba „For 
the record – vizualni zapisi o epidemiji“ u kojoj je sudjelovalo 10 umjetnika i umjetnica iz Istre 
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i izložba „Najljepša zamka“ - izložba umjetnina iz privatne zbirke pulskog kolekcionara Zorana 
Franjića, koja je zahvatila više od 200 umjetnina. Ravnateljica ističe i suradnju s Obalnim 
galerijama Piran na prezentaciji projekta „Kolekcija suvremene umjetnosti Marino Cettina“. 
Ravnateljica napominje da su izvršene i pripreme za nastavak serijala dokumentarnih filmova 
koji će ovoga puta biti posvećen Marčelu Brajnoviću. Ravnateljica ističe da su u Muzeju 
prethodne godine, uz veliku podršku Županije, vratili kategoriju otkupa. Nadalje navodi da su 
ukupni prihodi Muzeja u prethodnoj godini iznosili 246.997,97 EUR, a ukupni rashodi 
241.752,19 EUR što znači da je Muzej poslovao u plusu. Muzej potpomažu Ministarstvo 
kulture i medija, Grad Pula i turistička zajednica Grada Pule. Vezano uz posjećenost Muzeja, 
ravnateljica navodi da je Muzej kroz 2023. godinu posjetilo 112.359 posjetitelja, što fizičkih, 
što virtualnih, a ističe i dobiveno priznanje Hrvatskog muzejskog društva  za realizirani 
izdavački projekt za likovnu monografiju „Hari Ivančić“.

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti 
Istre - Museo d'arte contemporanea dell'Istria za 2023. godine, te se upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-21.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog i pomorskog muzeja Istre - 

Museo storico e navale dell'Istria za 2023. godinu

Ravnatelj Gracijano Kešac pozdravlja svih i navodi da Muzej djeluje od 1955. godine, da 
sljedeće godine slavi 70-tu godišnjicu, da zapošljava 14 radnika, a da u ljetnim mjesecima 
zbog velikog obima posla ima potrebu za dodatnom radnom snagom, pa stoga zapošljava 15 
do 20 studenata i učenika. Ravnatelj navodi da osim djelatnosti koje Muzej obavlja u prostoru 
Kaštela u Puli, postoje i dva dislocirana odjela – Kuća istarski kaštel u Momjanu i Kuća fresaka 
u Draguću. Ravnatelj nadalje ističe da je Muzej tijekom 2023. godine obogatio svoj fundus sa 
3.700 novih predmeta, a da je izložbena djelatnost, zajedno sa izdavaštvom kroz 2023.g. bila 
okosnica djelatnosti Muzeja. Ističe izložbu „Naši:Nostri“ o povijesti nogometa u Puli, izložbu 
„Sloboda narodu! Antifašizam u Istri“ koja je postavljena u prostorima pazinskog Spomen 
doma povodom 80. godišnjice povijesnih Pazinskih odluka, izložbu „70 godina filma pod 
zvijezdama u Puli“ koja je postavljena na pulskim javnim površinama, gostovanje u Kopru s 
izložbom „Valvasor u Istri“ i dr. Ravnatelj ističe da je Muzej sa brojkom od 187.000 posjetitelja 
jedan od najposjećenijih Muzeja u Hrvatskoj, da je ukupan prihod u prošloj godini iznosio 
1.290.000,00 EUR, da je višak iz prethodne godine bio 311.000,00 EUR te da je ostvareni 
konačni rezultat, odnosno višak bio 548.000,00 EUR.

Odbor za društvene djelatnosti, bez  rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog i pomorskog muzeja 
Istre - Museo storico e navale dell'Istria za 2023. godine, te se upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-22.
Razno

Pod točkom Raznom nije bilo rasprave.
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Završeno u 10,17 sati.

Zapisnik vodila:
Katja Pernić Predsjednik Odbora

Davor Komar


